
Far Bygholm
Parkhotel 
en ny fløj?

Det kniber som bekendt med hotel-
plads i Horsens. Situationen var hel-
ler ikke for gunstig for branden pa
Jorgensens Hotel, og derfor er det
naturligt, om man ser sig om efter
muligheder for at forbedre forholde-
ne. I årevis har man talt om
nødvendigheden of at bygge flere værelser
til Bygholm Parkhotel, uden at man
er kommet Iængere end til
skitsemæssige forslag.

Den oprindelige tanke gik ud pa, at
den fløj, hvor vandrerhjemmet lig-
ger, skulle inddrages, men det stødte
pa en hel del modstand, fordi man
ikke mente at kunne undvære van-
drerhjemmet, og der ikke var penge
til at bygge et nyt for andetsteds. Se-
nere har man så været inde pa, at
det ma blive fløjen, hvor keglebanen'
ligger, der matte holde for.

I byrådsmødet i gar nævnte borg-

mester Ove Jensen blandt de opga-
ver, der ligger for, også Bygholm.
Overfor Horsens Folkeblad siger
borgmesteren i dag, at man snarest
skal tage stilling til, om der skal fin-
de en udvidelse sted eller ej. Forny-
lig er der kommet et andet forslag
ind i billedet, nemlig opførelse of en
helt ny fløj der kan indrettes med
moderne faciliteter.

-Hvornår vil det spørgsmål blive
afgjort?

- Det kan jeg ikke sige pa nuvæ-
rende tidspunkt, for sagen har end-
nu ikke været behandlet i økonomi-
udvalget, svarer borgmesteren. I be-
tragtning at den akutte værelse-nød
i byen vine det være at ønske, at
kommunen snarest træffer en beslut-
ning, for der er tilsyneladende ingen
private planer fremme om at opføre
et hotel i Horsens.	 P. N.
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